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BIOREZONANCE text foto
Ivana ŠTĚDRÁ archiv Andrey Mazánkové

ČTYŘNOZÍ  
PACIENTI

ROZHÝBAT A UZDRAVIT!
Jak probíhá „dvojitá“ léčba, tedy 
terapeutická práce se zvířetem i jeho 
majitelem?
Hodně mě zajímá psychosomatika 
a propojení zvířete s majitelem. Pokud 
je majitel zvířete otevřený alternativním 
způsobům léčení, posadím na Bicom 
nejdříve člověka, poté zvíře. Na základě 
měření pak majiteli vysvětlím, co se mezi 
ním a zvířetem z hlediska psychosoma-
tiky děje. Vzájemná provázanost s lidmi 
je nejvíc vidět u koček a psů, tedy zvířat, 
která žijí s lidmi doma. Zvířata žijící napůl 
venku problémy ventilují v přírodě. Ta, 
která žijí v domácnosti, mají při měření 
často stejné hodnoty jako jejich majitelé. 
Někdy je to ale opravdu oříšek. 

Uveďte některý z komplikovaných 
případů. 
Měla jsem v ordinaci paní s pejskem, 
kterému selhávaly ledviny – z hlediska 
psychosomatiky ledviny ukazují na emoč-
ně-vztahovou záležitost – a paní říkala, že 

Příběh z ordinace  
Andrey Mazánkové
Přišli za mnou majitelé psa, který 
vlivem špatně provedené operace 
loketního kloubu přestal ze dne na 
den chodit, jen se „plazil“ po zemi. 
Za rok a půl investovali do veterinár-
ních zákroků a ošetření minimálně 
300 tisíc korun, ale výsledek žádný. 
Biorezonance byla jejich poslední 
pokus. Započala jsem tedy s biorezo-
nanční terapií v kombinaci s reha-
bilitačními metodami – aktivovala 
jsem lymfu, odrušila jizvy a srůsty, 
vyvedla všechny kortikoidy a další 
chemii. Poté se pes téměř okamžitě 
postavil, jen nožku měl opravdu 
hodně poškozenou – kost už byla 
degenerovaná, a tak kulhal. Protože 
se o biorezonanční metodě majitelé 
dozvědí příliš pozdě, je obdobných 
případů bohužel spousta. 

Andrea MAZÁNKOVÁ

Vystudovaná veterinární i klasická 
zdravotní sestra pracovala sedm let 
v klasické veterinární ordinaci. Čím 
déle v ní působila, tím méně byla 
spokojená. „Kortikoidy, antibioti-
ka, analgetika na bolest – takhle 
funguje klasická medicína a výsledek 
je mnohdy otřesný. Neřeší se příčiny, 
jen se potlačují symptomy,“ uvádí, co 
jí tehdy vadilo. Proto se začala zají-
mat o rehabilitaci zvířat především 
z pohledu psychosomatiky a propo-
jení s majitelem. Když se později kvůli 
vlastním zdravotním problémům 
dostala k biorezonanci a stačily dvě 
terapie, aby bylo po komplikacích, 
měla jasno. Zvlášť když  
si ověřila, že biorezonance skutečně 
účinkuje i na zvířata. 

působit. Další skutečností je, že zvířata 
a děti nemají vůči biorezonanci mentální 
bloky, které by účinky brzdily. Hlavně 
dospělí mají někdy problém uvěřit, že by 
měla fungovat destička, kterou jim přilo-
žím k nějakému místu na těle. 

Používáte pro lidi i zvířata stejné sady 
s energetickými vzorky?
Jen některé, především programy nahrané 
v přístroji. Pak mám samozřejmě i spe-
ciální zvířecí sady. Obsahují například 
hormonální dysbalance, parvovirozu, 
HPV virus, kočičí rýmy, kulhání u koně, 
schvácení kopyt, autoimunitní poruchy. 
Všechno jsou to programy na konkrétní 
zvířecí potíže. 

Jste neinvazivní harmonizační terapeut 
zvířat a lidí, s akutními problémy se za 
vámi tedy nechodí? 
Je to individuální. Někteří lidé jsou zamě-
ření jen na alternativu, a jakmile se objeví 
problém, jsem první, komu volají. Napří-
klad za mnou přišla majitelka kotěte poté, 
co se celé potlučené dokulhalo domů. 
Prohmatala jsem ho a nezdálo se, že by 
mělo něco zlomeného. Otestovala jsem 
ho tedy ještě biorezonancí, jestli v těle 
opravdu není nějaká zlomenina, a poté 
jsem na kotě použila sadu sportovní 
medicíny a ortopedie. Všechno se dobře 
vyřešilo během jednoho sezení, včetně 
kočičí rýmy. Při terapii koťátko na pod-

NOVÝ SPECIÁL

Zvláštní vydání o krizích 
a náročných životních obdobích. 
Jak během nich přemýšlet 
a zachovat si zdraví i duševní 
rovnováhu. 

Speciální číslo časopisu 
REGENERACE s názvem  
ŠTĚSTÍ TADY A TEĎ  
je zaměřeno na budování vyšší 
tělesné i duševní odolnosti vůči 
vnějším vlivům, díky níž se vám 
bude žít lehčeji a snadněji.

• Jak plánovat cíle  
a dostát předsevzetím

• Štěstí – hledání zlatého středu
• Jídlem k vitalitě a duševní rovnováze
• Vitaminy, doplňky stravy a biorytmy
• Posilující relax. O spánku a saunování
• Bylinky pro optimismus 
• Obrana proti přehnanému  

strachu a panice

PRÁVĚ V PRODEJI!

ložce pěkně klimbalo a později majitelka 
hlásila, že ještě ten večer začalo běhat.

Ve veterinární čekárně většinou nebývá 
moc veselo, zvířata se do ordinace moc 
nehrnou. Jak je tomu u vás?
Tady je klid, žádná nervozita. Zvířata při 
terapii většinou na podložce usínají. A to 
včetně koček, které nedonutíte být na 
místě, na kterém být nechtějí. Nejdřív 
udělám manuální terapii, rehabilitaci 
a potom následuje biorezonanční terapie. 

Jak se obecně vyvíjí zdravotní stav 
doma chovaných zvířat? Jsou na 
něm znát například vlivy související 
s epidemií COVID-19 nebo s válečnými 
událostmi na Ukrajině?
Ano, víc nemocní jsou nejen lidé, ale 
i jejich domácí zvířata. Vedou jednoznač-
ně zažívací problémy, orgánové poruchy, 
respirační onemocnění. Důležitou zále-
žitostí, se kterou je třeba si poradit, jsou 
jizvy. Každý druhý pes je dnes kastrovaný, 
a co mám zkušenosti z klasické veteriny, 
ne vždycky je to pěkná operace. Zvíře, 
zvlášť fena, má pak jizvy i na orgánech 
– v těle zůstane například děložní pahýl. 
Jizvy a srůsty jsou nejen na povrchu, ale 
i v břiše. Toto je důležité zkontrolovat, 
vyrušit působení elektrosmogu a až je 
detoxikační brána otevřená, zjišťují se 
specifické problémy.

Zmínila jste elektrosmog, zvířata jsou 
na něj citlivější než lidé? 
Ta, která jsou chovaná v domácnosti, jsou 
na tom hůř než lidé, protože v prostorech, 
kde jsou zapnutá všemožná elektronická 
zařízení jako wi-fi, televize či mobilní 
telefony, zpravidla tráví podstatnou část 
života. Mnohá se v nich pohybují praktic-
ky nonstop. 

Jak klienti nesou, když jim sdělíte, že 
problém primárně nemá zvíře, ale spíše 
oni?
Ne všichni to přijímají dobře. Zvlášť ti, 
kteří přišli biorezonanci vyzkoušet jako 
poslední možnost, jak zvířeti pomoct 
poté, co už zaplatili statisíce, a nic nepo-
mohlo. Často se také diví, jak je možné, 
že jsou zvířata čím dál nemocnější a mají 
i ryze lidské choroby. Jenže zapomínají, že 
dřív zvířata žila venku, jejich náchylnost 
k civilizačním nemocem byla menší. Dnes 
jsou plnohodnotnou součástí rodiny. 
Vždyť není nic neobvyklého, že si pár 
místo dítěte pořídí psa. .

Vepředu zvířecí dobroty 
a salon, vzadu prostor pro 

terapie. Království ANDREY 
MAZÁNKOVÉ. Tady dává 

dohromady jak zvířecí 
pacienty, tak jejich majitele. 

Zdravotní problémy obou 
skupin klientů mají souvislost, 
jen si to málokdo uvědomuje.

ví, o co jde, proč je pejskovi zle. Prý by se 
musela rozvést, ale má malé dítě, proto 
to momentálně prostě nemůže udělat. 
Dopadlo to špatně. 

Rozhodla jste se jít cestou fyzioterapie 
a biorezonance – žádné operace, jen 
neinvazivní metoda. Odebíráte zvířa-
tům pro terapii kapku krve nebo ani to 
není potřeba? 
Jako vzorek DNA odebírám zvířeti sliny 
nebo ušní maz, jdu opravdu neinvazivní 
cestou. Kapka krve se dá případně ode-
brat i z ucha. Pokud jde o zánět například 
uší nebo meziprstí, odeberu si vzorek 
z konkrétních míst a s ním pak pracuji. 

Pracujete s lidmi i se zvířaty. Jaký je 
v tom rozdíl? 
Práce s biorezonancí u zvířat je téměř stej-
ná jako u lidí, jen rychlejší. Na co člověk 
potřebuje například pětadvacet minut, 
zvíře zvládne za deset. Proto pokaždé 
testuji i správný čas, po který má terapie 


